
 

ROSKILDE KOMMUNE 
Fjordskolen Lysholm/Hedevang 

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde på Lysholm 
 

 
24/3-25 kl. 16.30 – 18.30 

 

 

Mødedeltager Mødt Afbud 

Thomas Weyse (Formand Hedevang) X  

Annemarie Matthiesen (Hedevang)  X  

Sanne Illum (Hedevang)  X 

Pernille Madsen (Næstformand Lysholm)  X 

René Pedersen (Lysholm) X  

Mette Hylsenberg (Lysholm) X  

Rikke Grønning (Lysholm) X  

Lene Bjerrum (medarbejder repræsentant Lysholm) X  

Randi Tang Nielsen (Dankbar ekstern) X  

Heidi Dørfler (medarbejder repræsentant Hedevang) X  

Maria Assing (afdelingsleder Lysholm)  X 

Paula Hansen (afdelingsleder Hedevang)  X 

Mads Magtengaard (Kons. skoleleder Fjordskolen) (Referent) X  

Vakant (afdelingsleder Lysholm)   

X – fremmødt, A- afbud 
 

 
Pkt. 

 
Type 

 
Dagsorden 

 
Referat 

1.  B Velkommen til nyt SB-medlem 
Godkendelse af dagsorden  

Randi blev budt velkommen 
Dagsorden godkendt 

2.  B Beslutningspunkter 
a) Der er pt. Ingen punkter der skal 

godkendes eller sendes til beslutning 
 

 
a) Intet til dette punkt 

3.  D/B Debat/orientering 
1. Besøg af skolebørneudvalg 

Skolebørneudvalget har inviteret sig 
selv på besøg på alle tre skoletilbud, 
Nordgårdsskolen, Lysholm og 
Hedevang. 
Der er endnu ikke en plan/dagsorden 
for besøget, men SB kan komme med 
Fjordskolens input til indhold. 
 

2. Skolepræsentation 
Kunne være et input til 
Skolebørneudvalget besøg.  
 

3. Økonomi  
Mads giver et overblik over 
økonomien for 2025 på Fjordskolen 
Lysholm budgetterer med et 
overskud på ca. 500.000 med 
udgangen af 2025 

 
1. SBU har inviteret sig selv på besøg på 

Fjordskolen d. 13/5 fra kl. 13 
SBU har endnu ikke uddybet hvordan 
program eller indhold skal være under 
besøget – og hvem som er inviteret med til 
at deltage. 
Mads eftersender til SB lige så snart 
Fjordskolen har mere viden herom. 
 

2. Det udarbejder de 2 afdelingen, hvis det er 
et ønske eller et godt input i forbindelse 
med besøget 
 

3. Mads orienterede om Fjordskolens 
økonomi 
Der var spørgsmål til hvorfor Hedevang 
gennem de seneste år, har haft et 
underskud, som der ikke er rettet op på 
Mads: En af hovedårsagerne til at 
Hedevangs økonomi har været præget af 



Hedevangs 2024 regnskab har fortsat 
nogle uafklarede forhold. 
Underskuddet ender et sted mellem 
1.200.000 og 1.800.000. Mads er i 
dialog med økonomiafdelingen om en 
3-årig handleplan for Hedevangs 
økonomi. 
 

4. Orientering og status på 
Lysholm/Hedevang omkring skoleåret 
2025/26 
Lysholms elevtal er status qua, og 
visitationsprocessen er afsluttet. 
Hedevangs elevtal er umiddelbart 
status qua. Der er mange 
henvendelser og løbende visiteringer.  

 

underskud, er at der periodevis har været 
meget få visiteringer.  
Der er en grad af forståelse for og en 
anerkendelse fra forvaltningen side af at 
Hedevangs økonomi er svær at håndtere 
pga. takstfinansieringen. 
 
 

4. Der har været et yderst positivt 
samarbejde med PPR omkring visiteringen 
af skolestartere til Lysholm, og det giver ro 
og kontinuitet, at elevtallet ikke stiger så 
markant, som der på et tidspunkt var lagt 
op til. Det bliver derfor heller ikke 
nødvendigt med de planlagte lokale 
omrokeringer. 
Hedevang har i skrivende stund ca. 90 
elever til kommende skoleår, herunder 4 
skolestartere fra Roskilde Kommune. 
Målet er ca. 95 elever til august i forhold til 
Hedevang økonomi 

5.  O Generel information 
I. Nyt fra eksterne medlemmer 

Nyt medlem på vej. Er der nogen 
forslag til et ekstra medlem 
 
 

II. Nyt fra formanden 
Orange Makers – ide om samarbejde 
 
 
 

III. Nyt fra ledelsen 
Orientering om ledelsessituation. 
Nyt stillingsopslag til ny 
afdelingsleder på Lysholm er ude 
 
 
 
 
 
 
 
 

IV. Nyt fra Lysholm 
 
 
 
 
 
 
 
 

V. Nyt fra Hedevang 
 
 

VI. Nyt fra elevråd (referater medsendt) 
Referat fra Hedevang medsendt 
Referat fra Lysholms 
elevrådspersonale udvalg medsendt 

 
I. Forslag: En fra LEV 

Punktet mundede ud i en længere snak 
om forældrearrangementer. Forslagene er 
noteret under evt. 
 

II. Orange makers er en forening der hører til 
på Musicon 
https://orangemakerspace.com/ 
Evt. inspiration til næste bestyrelsesmøde 
 

III. Ledelsen har mange opgaver, men er 
kommet godt igennem resvisperioden på 
begge afdelinger. 
Planlægning af kommende skoleår er i 
gang , og her hjælper ledelsen hinanden 
på tværs af de 2 afdelinger. 
Afd. lederstilling til Lysholm slået op. 
Mette er med i ansættelsesudvalget igen. 
Til ansættelsesprocessen denne gang, har 
skolen mulighed for at PTP-teste mulige 
kandidater. 
 

IV. Lysholm 
Lene: Har emneuger hvor der er 
olympiade som emne. Det er en succes for 
størstedelen af eleverne, afsluttende med 
skolelørdag. Håber det lykkes at ansætte 
en ny afdelingsleder. Selvom det generelt 
går godt, kan det mærkes at der mangler 
en i den daglige ledelse. 
 

V. Hedevang 
Heidi: Der er ro og alt i alt tilfredshed 
 

VI. Ingen kommentarer til de medsendte 
referater. 
Lysholm: Fremover der være fokus på, at 
sortimentet er til alle elever. 

https://orangemakerspace.com/


Skoleboden er åben hver onsdag 
formiddag. Kan man ikke komme i 
skoleboden, er der mulighed for at 
bestille. 
Hedevang: Det er i støbeskeen at udvide 
det projekt som 9. klasse har prøvet af i 
dette skoleår, med at lave mad til skolens 
øvrige elever 

 

6. 8
. 
 Eventuelt 

Skal det planlagte møde d. 26. maj 
rykkes til 19. maj 

Næste SB møde til tirsdag d. 27. maj 
 
Forslag til forældrearrangementer:  
Oplæg om STU fra Magda evt.  
Oplæg om efterskoler. 
Forslag: Lykkeligaen 
Forslag: Drakoheart 
Forslag: Værgemål 
M. fl. 
Mads undersøger i forhold til STU og 
vender tilbage til SB 
De øvrige forslag drøftes på kommende 
SB-møde. 

 
 
O-orientering, H-høring, B-beslutning, D-drøftelse 
 
 

SB-møder i 2024-25 

11/9 Lysholm 

28/10 Hedevang 

16/12 Lysholm 

10/2 Hedevang 

24/3 Lysholm 

26/5 Hedevang 

 


